
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Misiołka 

na 74. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 lutego 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Aktualne połączenie węzła autostradowego „Łańcut” z DK94 przebiega przez drogi wewnętrzne Łańcuta, 

co generuje realne uciążliwości dla mieszkańców miasta, takie jak zanieczyszczenie powietrza, zakorkowanie 

ulic dojazdowych do przynajmniej czterech dzielnic miasta, hałas mający wpływ na funkcjonowanie osób 

zamieszkałych i pracujących wzdłuż dróg dojazdowych. 

Wyobrażenie o skali uciążliwości winien dać fakt, iż wspomnianymi drogami w skali roku przejeżdża ok. 

5 milionów pojazdów, co powoduje wzrost zachorowań wśród osób zamieszkałych w rejonie oddziaływania 

przejazdów, a także wyludnianie się miasta, mające bezpośredni wpływ na jego kondycję ekonomiczną. 

Budowa łącznika drogowego autostrady A4 z drogą krajową nr 94 zniesie niedogodne dla miasta i jego 

mieszkańców uciążliwości, usprawni funkcjonowanie komunikacji w rejonie dwóch sąsiadujących powiatów 

(łańcuckiego i przeworskiego), jak również województwa podkarpackiego. 

Stąd też zwracam się do Pana Ministra z pytaniem odnoszącym się do powyższego problemu: czy resort 

infrastruktury ma zamiar wspomóc działania na rzecz budowy owego łącznika, a jeżeli tak, to w jaki sposób 

i jakimi kwotami? Jakie działania winien podjąć samorząd zainteresowanych gmin, aby doprowadzić do wy-

budowania łącznika? 

Andrzej Misiołek 

 
 


